



Giraffe Class Newsletter

April 2021

Dear parents and welcome to our April News Letter.

April

Let's have a look at what the class will be studying for April

April Will see us celebrating Easter. This is a fun event for everyone We have been making Easter eggs to use some of the games that we will be playing for that day. Also we will have our Marshal field trip on the 4/13. I am really looking forward to this as this will be my first field trip with Giraffe class. What a fun day we will all have.

So let's have a look at what we will be studying in April.

Reading

This semester we have a new set of books to read. These books are a little harder for the kids than the last set of books. Longer sentences and more words to learn.

Week 1-Work and Play

Week 2-Water everywhere

Week 3-Car Wash Kid

Week 4 -Old Mo

Core material

The core Material books are very colorful and have a lot of pictures to keep the kids interested. The core material books have many fun stories that use a lot of sentences and some basic grammar points to help the students develop their spoken English abilities. I have now started to write some of the words on the board for the kids to try and read. I will start by wrote each word individually and ask the students to say each word phonetically and once i've written all the letters for the word on the board I will then invite the kids to try and say the whole word and it sounds written.

Week 1 Unit 7 Baby animals

Week 2 Unit 7 Pat pals

Week 3 Unit 7 Animal Habitats

Week 4 Unit 8 On the move

Phonics

The Phonics book is a very good introduction for our class to get to know and recognize the Phonics letters and sounds. There is also a lot of drawing and coloring to make it a lot more fun and assessable for the kids.

Week 1 P114-115 Kk say the name of the pictures if the picture begins with K write Kk. Color the jars that begin with J

Week 2 P116-117 Name, trace and write the letters J and j.

Week 3 P118-119 Jj if the picture begins with Jj write Jj Write the letter on the line to complete the picture name.

Week 4 P120-121 Say the name of each picture. If the picture name ends with P draw a line from the picture of kip. Quilt begins with Kw. Circle the picture if it begins with Kw.

MPM Math

This month we will be moving onto book B3 for MPM maths.

Week1 B3 P01-5 Counting objects, writing practice

Week2 B3 P06-10 Draw lines to the write number, place number cards on in the right place. Who is inside or outside. Place stickers in the right place. color the right shape.

Week 3B2 P11-14 finding the right order of things, Circle the right number of fruits you see.

week 4B2 P15-18 Counting objects, Place stickers in the right place.

Conversation

This class is a great chance to let the kids get the chance to speak in Sentences. I like to use a number fo English games during this class to make it more fun for the kids to learn and if the class is fun then the kids are more likely to want to speak more English words.

Week 1-Unit 25 Adjectives

Week 2-Unit 26 More Adjectives

Week 3-Unit 27 My/Your

Week 4 -Prepare for the Drama play.

Song and Dance

We have Song/dance class every morning from 9.00-9.30. This is a great opportunity for the kids to get them self energized in the morning and ready for the rest of the day. I like to use a number of different songs using a lot of exercise movements and dance movements to help with their motor skills.

Week 1- This is the way we take a bath

Week 2- This is the way we take a bath

Week 3-London bridge

Week 4-London bridge

Gross fine Motor skills

This semester our motor skills class will change to hand writing. We have a nice book the you can see in our parents meeting that we use. We have also introduced the kids to using pencils for writing.

Courtesy/Healthy Habits/Safety

For this month we will reinforce the classroom rules such as washing hands, saying please and thank you, raising ones hand to answer a question, no running, no fighting.

Thematic Activities

The thematic activates are a chance for our students to focus on learning about a country or a specific festival. The thematic activity will be once a week for one hour and the chosen subject will last for the duration of one month.

This month the thematic active is international cultures.

Library

Once a week we will all go to the Library where I will read to the students and let them choice a book each which we can take to the classroom for the week. If we have any spare time I will read a selection of the books to the students and ask them some questions about the book.

Well, that's about all for this months newsletter. If you have any comments or concerns about your kids welfare or learning please don't hesitate to get in contact with me using our English weekly communication book.

Thank you very much and take care.

Simon.



Giraffe Class Newsletter

April 2021

親愛的家長歡迎來到四月的一封信。

四月

讓我們看一下四月班上將要學習的內容。

四月

四月將看到我們慶祝復活節，這對每個人來說都是一個有趣的事件，我們一直在製作復活節彩蛋，以用於當日我們將要玩的一些遊戲，我們還將在 4/13 進行校外教學。我真的很期待這一點，因為這將是我第一次參加長頸鹿班的校外教學，我們所有人都會度過一個有趣的一天。

因此，讓我們看一下我們四月份將要學習的內容。

閱讀

這個學期，我們有一整套新書可供閱讀，對於孩子們來說，這些書比最後一組書要難一些，更長的句子和更多的單詞需要學習。

Week 1-Work and Play

Week 2-Water everywhere

Week 3-Car Wash Kid

Week 4 -Old Mo

主教材

主教材非常豐富多彩，並配有許多圖片，以使孩子們保持興趣。主教材中有許多有趣的故事，其中使用了很多句子和一些基本的語法要點，以幫助學生發展他們的英語口語能力。我現在已經開始在黑板上寫一些單詞供孩子們嘗試閱讀。首先，我會逐個寫下每個單詞，並要求學生語音說出每個單詞，一旦我在黑板上寫下了該單詞的所有字母，我便會邀請孩子們嘗試說出整個單詞，然後聽起來就可以了。

Week 1 Unit 7 Baby animals

Week 2 Unit 7 Pat pals

Week 3 Unit 7 Animal Habitats

Week 4 Unit 8 On the move

發音

發音書對我們班的學生來說是一個很好的介紹，讓他們了解和認識發音的字母和聲音。還有很多繪畫和著色功能，使孩子們變得更加有趣和可評量。

Week 1 P114-115 如果圖片發音開頭為 Kk，念出 Kk 的字母發音，並寫下 Kk 的字母

Week 2 P116-117 命名、描寫、書寫 Jj

Week 3 P118-119 如果圖片發音開頭為 Jj 念出 Jj 的字母發音，並寫下 Jj 的字母

Week 4 P120-121 念出每個圖片的單字 如果圖片的名字最後是 p，如果圖片開頭是 K 圈起

MPM 數學

本月，我們將學習有關 MPM 數學的 B3 書籍。

Week1 B3 P01-5 數數，書寫

Week2 B3 P06-10 寫下正確數字, 放置正確數字卡到正確位置，將貼紙貼在正確位置，塗上正確形狀 color the right shape.

Week 3B2 P11-14 找到正確的位置順序，圈起對應的水果數字

week 4B2 P15-18 數數，將貼紙貼在正確位置

會話

這堂課是讓孩子們有機會在句子中說話的絕好機會。我喜歡在課堂上使用一些英語遊戲，以使孩子們學習起來更加有趣，如果這堂課很有趣，那麼孩子們更有可能想說更多的英語單詞。

Week 1-Unit 25 Adjectives

Week 2-Unit 26 More Adjectives

Week 3-Unit 27 My/Your

Week 4 -Prepare for the Drama play.

唱歌跳舞

我們每天早上 9.00-9.30 都有歌曲/舞蹈課。對於孩子們來說，這是一個很好的機會，可以讓他們在早晨自我充實並為一天的其餘時間做好準備。我喜歡使用許多不同的歌曲，並通過許多運動和舞蹈動作來幫助他們提高運動技能。

Week 1- This is the way we take a bath

Week 2- This is the way we take a bath

Week 3-London bridge

Week 4-London bridge

動作技能

這學期我們的運動技能課將改為手寫。我們有一本不錯的書，您可以在我們在班親會議上看到，我們還向孩子們介紹了用鉛筆寫字。

禮貌/健康的習慣/安全

在本月中，我們將加強課堂規則，例如洗手，說“謝謝”和“謝謝”，舉手回答問題，不要奔跑，不要打架。

主題活動

主題活動為我們的學生提供了一個專注於了解某個國家或特定節日的機會。主題活動將是每週一次，持續一個小時，所選主題將持續一個月。

本月主題活動是國際文化。

圖書室時間

每週一次，我們都會去圖書館，我會給學生們朗誦，讓他們自己選擇一本書，我們可以把這本書帶到課堂上。如果我們有空餘時間，我會向學生們閱讀精選的書籍，並向他們詢問有關這本書的一些問題。

以上，這就是本月新聞通訊的全部內容。如果您對孩子的福利或學習有任何意見或疑慮，請立即使用我們的英語每週通訊簿與我聯繫。

非常感謝您，保重。

Simon.